

5D HANOI, HALONG BAY, BHAYA CRUISE



Tour Code: HAN5CR

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Used or Similar Class
1	→	Vietnamese Meal	Oriental Hot Pot	4* SAIGON HALONG www.saigonhalonghotel.com/ 4* HALONG PLAZA www.halongplaza.com
2	Hotel Breakfast	Buffet on board	Set Meal on board	BHAYA CRUISE or similar
3	Light Breakfast and brunch on board	Stir-fry Hor Fun + Drip coffee	Vietnamese Cuisine	5* CROWNE PLAZA www.crowneplaza.com
4	Hotel Breakfast	Buffet Lunch	Chinese Cuisine	5* CROWNE PLAZA www.crowneplaza.com
5	Hotel Breakfast	→		

Day 1: Singapore → Hanoi – Halong Bay – “Water Puppet Show”

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Vietnam, Noi Bai Airport. Upon arrival, the group will head for **Vietnamese Lunch**. Proceed to watch **“Water Puppet Show”**, a traditional content of the water puppet performance showing the daily life of Vietnamese farmers cultivating crops, tending to cattles, communal entertainment, or historic legends, with modest performance way that have appealed audiences for centuries. The “Water Puppet Show” is a familiar address for both domestic tourists and foreigners, who want to enjoy water puppet show and discover the beauty of this unique Vietnamese traditional art.

Day 2: Halong Bay - Vila Bhaya Cruise – Son Doong Cave – Hang Sung Sot – *Canoe (own expenses) - Gourmet Class – *Wine tasting (own expenses)

After breakfast, board **Vila Bhaya Cruise** at **Halong Bay**, start off with a delicious lunch as the cruise sails pass limestone mountains where you will visit a few attractions along the way. **Son Doong Cave**, it was created 2-5million years ago by river water eroding away the limestone underneath the mountain where the limestone was weak, the ceiling collapsed creating huge skylights. **Hang Sung Sot**, be charmed and mesmerized by the numerous amazing grottoes, glistening cliffs and magnificent scenery. You may ***canoe** through the river that emerges within the cave as sunlight shines in from the already broken funnels, a landscape unlike any other, an experience that is definitely unforgettable! Next, we will proceed with a **Gourmet cooking class** where you can learn to cook Traditional Vietnam Cuisines! Get a chance of ***wine tasting** or squid fishing with own expenses under the starry night.

Day 3: Tai Chi Class – Ba Dinh Square – Ho Chi Minh Mausoleum – President House – One Pillar Pagoda

Start your day with **Tai Chi Class**, where people have found the secret of meditation while doing Tai Chi. Light breakfast will be served. After lunch, make your journey to Hanoi - **Ba Dinh Square**, the place where Chairman Ho Chi Minh announced their independence. In remembrance of their noble and virtuous leader, a monument, **Ho Chi Minh Minh Mausoleum** was dedicated to Mr Ho Chi Minh a popular site for both tourists and locals. Next visit to **President House** located in the vicinity, collects and exhibits artifacts of Mr Ho Chi Minh’s life in the past. The **One Pillar Pagoda** is one of the famous local temple, despite the small area, the pagoda is surrounded by a pond of lotus flowers which became symbolic icon.

Day 4: Hanoi – West Lake – Tran Quoc Pagoda – Hoan Kiem Lake – Ngoc Son Temple – 36 Old Pho Street

After breakfast, make your way to **West Lake**, as mentioned in historical books has not only become famous but also named the “Best scenery of Hanoi” due to its surrounding peach blossom gardens. Visit the 1450 years old **Tran Quoc Pagoda** and **Hoan Kiem Lake**, an attraction for the locals and tourists. Next, visit **Ngoc Son Temple** dated as far back as 1738, dedicated to the well-known deities; Wen Chang Jun & Lu Dong Bin. End your day with shopping along **36 Pho Phung Street**, where you will find wide variety of snacks at an almost unbelievable price!

Day 5: Hanoi → Singapore

After breakfast, free at leisure till your transfer to the airport for your flight back to Singapore.

Note:

* During the major international or local festive events, accommodation may not be in the city mentioned. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. Please refer to the terms and conditions.

* If due to bad weather condition and unable to cruise along Halong Bay, tour will be changed to local market and lunch at local restaurant. Final arrangement decision will be made by the local agent.

HAN5CR_12AUG16_BH

5天4晚河内，下龙湾，巴雅游轮



Tour Code: HAN5CR

天数	早餐	午餐	晚餐	住宿饭店或同等级
1	→	越式风味餐	中式火锅	4* SAIGON HALONG www.saigonhalonghotel.com/ 4* HALONG PLAZA www.halongplaza.com
2	酒店	船上自助餐	船上套餐	BHAYA CRUISE or similar
3	船上早点	河粉+越式咖啡或饮料	越式料理	5* CROWNE PLAZA www.crowneplaza.com
4	酒店	庭园自助餐	中式合菜	5* CROWNE PLAZA www.crowneplaza.com
5	酒店	→		

第一天：新加坡 → 河内 - 下龙湾 - 水上木偶戏

于樟宜机场乘搭客机飞往河内。抵达 Noi Bai 机场后，由本公司代表迎接及享用越南式午餐。餐后，前往下龙湾观赏60年代引进的著名水上木偶戏。在剧里身穿越南传统服饰的小木偶将反映出当地的农民生活形态，其中还有喂养小动物的举动，这也是越南的民俗特色之一。

第二天：下龙湾海上VILA BHAYA CRUISE - 明暗谷 - 惊讶洞 - 自费独木舟 - 传统越南食物料理烹调课程 - 自费品酒

早餐后，开始我们的下龙湾船上之旅。登船之后将由游轮的工作人员解释一些船上的流程和安全措施。坐在船上你可以发现每个不同形状的岛屿，就像一座座天然的楼台，林立于海上，让人叹为观止。明暗谷和惊讶洞则为其中。明暗谷，列为山水之洞穴，是世界上最大的洞穴通道。惊讶洞，是下龙湾最美丽的大洞穴之一。洞穴里则有着许多奇形怪状的石头而组成不同的美丽景象。在这里，你可以自费划独木舟，荡漾在绿色的海湾中，细细的品味着美丽的岛屿风光，实在是一种不可多得的享受。除此之外，你还可以参与船上各式各样的活动如传统越南食物料理烹调课程，自费夜钓墨鱼等等。晚上还可以自费品酒，欣赏下龙湾一览无遗优美的星空。

第三天：太极拳教学 - 巴亭广场 - 胡志明陵墓 - 胡志明故居 - 一柱庙

早晨开始太极拳教学的探寻真理之路，感受太极所带来的奥妙。运动后享用早餐，咖啡和茶，开始新的一天旅程。午餐后将会回到河内市区。巴亭广场是举行集会和节日的重要场所，可容纳约20万人。广场西侧为胡志明陵墓。为了纪念胡志明，国人将他的遗体置放在他们所特地为他而建的花岗岩里面供人瞻仰。陵墓的后方公园中有一座胡志明故居及一柱庙，前者主要收藏有与胡志明生平有关的文件以及影片资料。而一柱庙则是当地著名庙宇之一。一柱庙虽小却是越南的代表性古刹，而寺庙里在莲花池中的优雅姿态，成了河内的其中一个象征。

第四天：河内市 - 西湖 - 镇国寺 - 还剑湖 - 玉山寺 - 36古街

早餐后前往西湖。西湖在历史书上又称金牛湖是河内的著名胜景，为河内第一大湖，素有“河内第一风景区”之称。西湖附近的四周所种植的桃花最负盛名。随后，参观镇国寺。从建立至今已有1,450年是河内历史最丰厚的一座寺。过后前往环剑湖，这里风光秀丽，闻名遐迩，就像是镶嵌在河内市中心的一颗明珠，也成为了人们休闲及旅游的好去处。续后往位于还剑湖畔的玉山寺。此寺庙建于1738年，供奉者是大家熟悉的关公文昌君和吕洞宾。最后一站是36古街。你可购买食品不仅多样化，价钱合理，而且还很美味得让人垂涎三尺！

第五天：河内 → 新加坡

早餐后，自由活动至集合时间，有专车送往机场乘搭客机飞返新加坡。

~End of Itinerary, Happy Holidays!~

行程结束， 祝君旅游愉快

*注:

- 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程作安排。团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以国内旅行社只安排为准。内陆航班时间由航空公司确定为准。
- 如果由于恶劣的天气条件下，无法沿着下龙湾游船，行程会安排到鸿基市集及午餐于市内餐厅享用。当地的代理人将视情况做出最后的安排。

HAN5CR_12AUG16_BH